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Protokół Nr 9/2025 

posiedzenia Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z  23.04.2025 r. 

początek,  godz. 14.45 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji, p.  Magdalena Hoffleit  stwierdzając kworum otworzył  posiedzenie  

Komisji Kultury i Edukacji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego,                                               

a następnie  powitała  Członków Komisji oraz pozostałych uczestników posiedzenia. 

 

Obecni Członkowie Komisji: 

 

Hoffleit Magdalena – Przewodnicząca Komisji, 

Ruda Elżbieta – Wiceprzewodnicząca Komisji, 

Bąkowska Maria,   

Cybulski Wojciech, 

Domżalski Zbigniew, 

Sobiech Katarzyna, 

Ulewicz Bożenna,  

Warot Paweł Piotr. 

 

Goście:  

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski. 

 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała zmianę kolejności punktów porządku posiedzenia, 

polegającą na rozpatrzeniu punktu piątego jako czwartego, natomiast Informację na temat 

planowanych inicjatyw związanych z obchodami 500-lecia Hołdu Pruskiego na terenie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego zaproponowała przedstawić w punkcie piątym. 

Następnie Przewodnicząca poprosiła o przyjęcie zmienionego porządku posiedzenia.                                    

Za przyjęciem zaktualizowanego porządku obrad głosowało 7 członków komisji, przeciw – 0,                                                    

wstrzymało się – 0. 

Po przegłosowaniu porządek przedstawiał się następująco;  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przedstawienie oferty repertuarowej oraz kondycji finansowej Teatru                                                                         

im. Stefana Jaracza w Olsztynie. 

4. Zaopiniowanie materiałów na XII sesję Sejmiku: 

 Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie udzielenia Gminie Kozłowo pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie doposażenia Szkoły 

Podstawowej im. ks. Jana Twardowskiego  w Szkotowie. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie udzielenia Gminie Iława pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań                        

w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Iława. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Iława 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku 

działań w zakresie kultury realizowanych przez Iławskie Centrum Kultury. 
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 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Ryn pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań  

w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Ryn. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Orzysz pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań 

 w zakresie kultury realizowanych przez Muzeum Wojska, Wojskowości i Ziemi 

Orzyskiej w Orzyszu. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Stawiguda pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań 

 w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Stawiguda. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Sorkwity pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań                        

w zakresie kultury realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury w Sorkwitach. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Lidzbark 

Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie  

w 2025 roku działań w zakresie kultury realizowanych przez Lidzbarski Dom 

Kultury. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Pisz pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań  

w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Pisz. 

  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miastu Mrągowo 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku 

działań w zakresie kultury realizowanych przez Mrągowskie Centrum Kultury. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie udzielenia Gminie Gołdap pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań  

w zakresie kultury realizowanych przez Dom Kultury w Gołdapi. 

 Zaopiniowanie  projektu uchwały  w sprawie udzielenia Gminie Miasta Braniewa 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku 

działań w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Miasta Braniewa. 

5. Informacja na temat planowanych inicjatyw związanych z obchodami 500 – lecia Hołdu 

Pruskiego na terenie Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

6. Sprawy różne.  

7. Przyjęcie protokołu nr 7/2025 z 19 marca 2025 r. oraz protokołu nr 8/2025                                         

z  25 marca 2025 r. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

3. Przedstawienie oferty repertuarowej oraz kondycji finansowej Teatru                                                                         

im. Stefana Jaracza w Olsztynie. 

 

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski  poinformował,                           

iż w dniu dzisiejszym został ogłoszony program 37 Warszawskich Spotkań Teatralnych 

podczas których zostaną przedstawione dwa spektakle Teatru im. S. Jaracza, tj.  20 maja br                              

„Susan Sontag” oraz   22 maja 2025 r. spektakl „Wszystko na darmo”. Kolejno poinformował, 

iż  w Toruniu, podczas międzynarodowego festiwalu, zaprezentują dwukrotnie spektakl „Susan 

Sontag”. Dyrektor podkreślił, iż w roli dyrektora  ww. teatru pracuje  dopiero drugi sezon, a 

Wyraził zadowolenie z udziału w tak prestiżowych festiwalach. Dodał, iż istnieje możliwość 

zaprezentowania tych spektakli szerszemu gronu, w tym międzynarodowym jurorom                                      

i krytykom, co pozwala wprowadzić  działalność na szerszą, międzynarodową scenę. Dyrektor 

wyraził nadzieję, że dzięki takim prezentacjom w tak zacnym gronie, teatr zyska nowe 

zaproszenia i szanse na pokazy  w innych krajach.  
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Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Okińska  stwierdziła, iż Teatr  

im Stefana Jaracza w Olsztynie przez dłuższy czas nie uczestniczył w festiwalach, jednak 

obecnie ten trend został odmieniony. 

 

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski  podkreślił, iż teatr 

tworzy różnorodną ofertę dla widzów i widzek z regionu. Kolejno poinformował o 100 –leciu 

teatru oraz 80 leciu działalności polskiej sceny teatralnej.  Główne obchody planują we 

wrześniu. W związku z powyższym  przygotowują premierę „Krzyżaków” na podstawie       

książki Henryka Sienkiewicza. Premiera przewidziana jest  

na 13 września 2025 r.   Dodał, iż  od września chcą wystartować z pełnym repertuarem  na 100 

lecie teatru na sezon  2025-2026. W roku 2025 zaplanowano 11 premier, z czego 8 na scenach 

teatru, natomiast 3 to przedstawienia dyplomowe, które zaprezentuje Studium Aktorskie.   

Kolejno omówił najnowsze premiery prezentowane w teatrze. Podkreślił, iż kontynuowane  

są flagowe projekty, tj: Teatr Jaracza w Zabytkach Warmii i Mazur, Olsztyńskie Spotkania 

Teatralne, które zostały przesunięte na listopad. Kolejnym realizowanym programem  

są Przestrzenie Sztuki. W dalszej części wypowiedzi poinformował, iż w dniu dzisiejszym 

odbyła się konferencja poświęcona dostępności, ponieważ teatr nieustannie dąży do tego, by 

był bardziej otwarty dla osób z niepełnosprawnościami. Również w dniu dzisiejszym  

zaprezentowano spektakl dla osób ze schorzeniem schizofrenii. Natomiast w dniu jutrzejszym  

zostanie pokazany spektakl z tłumaczeniem na język migowy. Dyrektor podkreślił, że teatr 

dokłada starań by nikogo nie wykluczać. Poinformował, iż wśród nowości znajduje się 

Olsztyński Teatr Tańca  w Jaraczu, organizowany od roku dzięki wsparciu samorządu 

województwa. Spektakle odbywają się raz w miesiącu — do tej pory zrealizowano ich ponad 

osiem. Drugim projektem, który cieszy się ogromną popularnością, jest Teatr Osiągalny oraz 

Teatr Jaracza dla Szkół Warmii i Mazur. Inicjatywa ta ułatwia uczniom z całego regionu dostęp                     

do spektakli. Dzięki dofinansowaniu ze środków Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego bilety kosztują jedynie 1 zł. Do tej pory odbyło się 10 spektakli, które obejrzało 

ponad 4000 uczniów i uczennic z ponad 20 miejscowości regionu. 

 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, iż jest to bezcenna inicjatywa.  

 

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski, poinformował,  

że udało się pozyskać dotację z Instytutu Teatralnego w wysokości 450 000 zł na realizację 

programu Przestrzenie Sztuki. Kontynuując, omówił również działania związane                                        

z pokonywaniem barier architektonicznych — na ten cel pozyskano środki z Ministerstwa 

Kultury w wysokości 250 000,00 zł. Dodał, że w dniu dzisiejszym otrzymał informację                             

o uruchomieniu funduszy norweskich. Nadmienił, że złożyli  również  wnioski do Krajowego 

Planu Odbudowy (KPO), z których jeden został już pozytywnie rozpatrzony — na kwotę 

100 000 zł, a istnieje realna szansa na uzyskanie kolejnych 100 000 zł. W dalszej części 

wystąpienia odniósł się do kwestii płacowych pracowników. Poinformował również, że za 

jeden pokaz festiwalowy teatr otrzymuje około 70 000 zł. Z kolei przychód ze sprzedaży 

biletów wynosi 2,5 miliona złotych rocznie i w całości trafia do budżetu teatru. Dyrektor 

podkreślił, że działalność placówki  w dużym stopniu finansowana jest z dotacji. Odniósł się 

również do funkcjonowania studium aktorskiego działającego przy teatrze, zaznaczając, że nie 

generuje ono przychodów. Na zakończenie dodał, że spektakle realizowane przez teatr cieszą 

się dużym zainteresowaniem, a na przedstawienia regularnie przyjeżdżają recenzenci i 

widzowie z całego kraju. 
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Radny Wojciech Cybulski poinformował, że w 2025 roku obchodzone jest 100-lecie Teatru                            

im. Stefana Jaracza w Olsztynie. Z okazji jubileuszu z budżetu samorządu województwa 

warmińsko-mazurskiego przeznaczono na ten cel 150 000 zł. 

 

Dyrektor sprostował, że teatr otrzyma dotację celową w wysokości 200 000 zł. 

 

Radny Wojciech Cybulski przypomniał, iż  teatr został powołany w Olsztynie w roku 1925 r                             

i został ufundowany przez państwo niemieckie mieszkańcom Olsztyna w ramach nagrody,  

że społeczeństwo w  roku 1920 opowiedziało się w plebiscycie za Niemcami. Dodał, iż to 

państwo niemieckie ufundowało teatr Niemcom, a my to hucznie w Olsztynie  obchodzimy, 

czegoś tu nie rozumie 

 

Dyrektor dodał, iż obchodzona jest podwójna rocznica. 

 

Radny Paweł Piotr Warot dodał iż jest to 100 lecie powstania niemieckiej sceny teatru  

w Olsztynie. Powiedział, że to był teatr niemiecki, więc dlaczego świętujecie 100 – lecie. Teatr 

powstał jako niemiecka scena w Olsztynie, gdzie były wystawiane sztuki niemieckie. Dlaczego 

świętujecie rocznicę ustanowienia  niemieckiego teatru w Olsztynie,  rozumiem, żeby 

świętować 80 rocznicę.   

 

Radny Wojciech Cybulski ponownie podkreślił, że teatr powstał jako forma podziękowania dla 

mieszkańców regionu za opowiedzenie się w plebiscycie w 1920 roku po stronie Niemiec. 

Zwrócił uwagę, że celem jego utworzenia było promowanie niemieckiej kultury oraz 

germanizacja lokalnej ludności. W związku z tym wyraził wątpliwość, dlaczego dziś mamy 

uroczyście obchodzić tę rocznicę i przeznaczać na to środki publiczne. 

 

Członek Zarządu, a zarazem członek komisji Maria Bąkowska dodała, iż teatr istnieje 100 lat.  

 

Radny Paweł Piotr Warot  powiedział, iż jesteśmy w takiej sytuacji, iż remontowane 3 lata 

muzeum w Morągu po remoncie  nosi miano Prus Górnych. Zapytał, dlaczego jest taka 

tendencja ze strony władz województwa, że spłacają  pewne długi względem Niemców,  po co 

robicie  to w teatrze.  

 

 

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski  zaznaczył, że region 

ten ma bardzo skomplikowaną historię. Przypomniał, że teatr funkcjonuje w budynku 

zaprojektowanym i wybudowanym z okazji plebiscytu, co jest częścią tej złożonej przeszłości. 

 

Radny Wojciech Cybulski dodał, iż nie ma nic skomplikowanego. 

 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, iż radny zadał pytanie, a dyrektor odpowiedział. Zdaniem 

Przewodniczącej Panowie Radni otrzymali odpowiedź, że teatr obchodzi taką, a nie inną  

rocznicę. Kolejno zapytała, czy są pytania co do repertuaru i kondycji finansowej teatru. 

Przewodnicząca Komisji „proszę odnotować, że  zamknęłam oczy” ( zapis stenograficzny ). 

 

Radny Paweł Piotr Warot dodał, iż w teatrze  miało miejsce wystawienie sztuki, która wedle 

wielu osób bardzo obrazoburczej „Nie smućcie się. Ja zawsze będę z Wami”. Dotyczącej 

objawień Marii, co miało na celu przedstawienie w ten sposób wydarzenia, które było tak 

naprawdę początkiem odzyskiwania przez Polskę niepodległości, co miało na celu, tym 

bardziej że historia jednej   z dziewczyny, która miała objawienia tj. wizjonerek, tak naprawdę 

jest nieznana, ponieważ nie znamy jej późniejszych losów, w  odróżnieniu od 2 pozostałych. 

Co to miało na celu? 
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Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, Paweł Dobrowolski, potwierdził, że nieznana 

jest dalsza historia tej  postaci. Dodał, iż celem teatru jest przypomnienie jej postaci oraz 

przedstawienie znanych faktów i różnych wariantów tego, jak mogło potoczyć się jej życie. 

Podkreślił, że teatr pełni rolę miejsca, w którym takie hipotetyczne scenariusze  

są przedstawiane w formie eksperymentalnej. Kontynuując, wyjaśnił, że w swoim programie, 

którym wygrał konkurs na dyrektora teatru, zadeklarował zamiar opowiadania historii zarówno 

ogólnych, jak i lokalnych. Zależy mu na tym, aby teatr był przestrzenią, w której różne historie 

są odkrywane i przedstawiane w sposób angażujący widza. 

 

Radny Paweł Piotr Warot  zapytał, jakim zainteresowaniem widów cieszyła się sztuka. 

 

Dyrektor Paweł Dobrowolski  powiedział, iż sztuka cieszyła się dość dużym zainteresowaniem 

i  wystawiano ją  na dwóch festiwalach.  

 

Radny Paweł Piotr Warot  zapytał, czy wstawiana była  na scenie kameralnej.  

 

Dyrektor dodał, iż na scenie margines. Poinformował, iż  spektakl otrzymał  bardzo pozytywne 

recenzje w „ Przeglądzie  Katolickim”, i czasopiśmie „Więzi”. Ostatnio spektakl  pokazywany 

był  na festiwalu organizowanym przez  Centrum im. Pawła II, gdzie został dobrze przyjęty  

 i oglądało go wiele osób, również wrażliwości katolickiej. Stwierdził, iż każdy, kto kupuje 

bilet na spektakl przed zakupem  może przeczytać opis i jeśli ma dużą wrażliwość, to nie musi 

oglądać ww. spektakl może przeczytać książkę o objawieniach gietrzwałdzkich i będzie miał 

 z tego pożywkę duchową. Dodał, iż do teatru przychodzą osoby, które szukają nowych narracji 

i opowieści.  Teatr dopuszcza fikcyjne historie, to nie jest spektakl dokumentalny, tylko wizja 

jedne z  twórczyń tego spektaklu, która przedstawia możliwy scenariusz życia jednej  

z wizjonerek. W teatrze grane są inne spektakle. 

 

Radny Paweł Piotr Warot  dodał, iż ma  inne informacje, to raczej była to tak naprawdę 

komercyjna klapa. 

 

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski  wyjaśnił,  że nie był 

to spektakl komercyjny. Przypomniał, że został on wystawiony na festiwalach w Słupsku i 

Warszawie, które prezentują przede wszystkim przedstawienia o wysokich walorach 

artystycznych, a nie komercyjnych. Spektakl cieszył się dużym zainteresowaniem, był szeroko 

opisywany w mediach, przyniósł teatrowi rozgłos, a wiele osób – dzięki niemu – dowiedziało 

się także o objawieniach gietrzwałdzkich. 

 

Radna Bożenna Ulewicz  zwróciła się do dyrektora, aby nie opowiadał herezji, iż dzięki 

spektaklowi ludzie się dowiedzieli o objawieniach gietrzwałdzkich.  

 

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski   dodał, iż można się 

zdziwić jaki wielu ludzi, szczególnie młodych,  nie ma wiedzy o objawieniach gietrzwałdzkich. 

 

Radny Paweł Piotr Warot  powiedział, iż różne sztuki mogą się na scenach znajdować, ale może 

nie za publiczne pieniądze. Radny posiada recenzje dotyczące tego spektaklu, które                                         

są negatywne. Dodał, że tak naprawdę tutaj ten temat został przedstawiony w sposób 

obsceniczny. Jeszcze 14 lutego 2025 r na stronie Gazety Olsztyńskiej pojawia się informacja  

cytat.. to jest tytuł artykuł ”. Idziemy po bandzie Jackowski i Sulima robią spektakl  

o nadużyciach  w kościele”. Jaki to spektakl? 
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Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski spektakl – „Złe 

Wychowanie”.  

 

Radny Paweł Piotr Warot  zapytał, co  ma na celu przedstawienie nadużyć w kościele. 

 

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski powiedział, iż spektakl 

należy obejrzeć, by o nim rozmawiać. 

 

Radny Paweł Piotr Warot  to jest bardzo ważne, aby przedstawić nadużycia w kościele. 

 

Radny Wojciech Cybulski stwierdził, iż  teatr jest  instytucja publiczną, finansowaną  

z pieniędzy publicznych. Dobrze byłoby w swoich pomysłach i nowatorskich koncepcjach 

artystycznych uwzględnić  również wrażliwość katolicką, tradycyjną (może radio-maryjną,  

może moherową). Tacy Polacy też są i ta sytuacje też płacą podatki, z których  są później 

finansowane spektakle. 

 

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski  zaprosił na inne  

spektakle wystawiane w teatrze: „Balladyna” , „Wesele”, „Mewa”, „Krzyżacy”. 

 

Radny Wojciech Cybulski dodał, że nie chodzi o unikanie klasyki, lecz o to, aby podejmując 

kolejne inicjatywy artystyczne, zastanowić się, czy  nie  obrażają one  części odbiorców. 

 

Dyrektor Teatru im. Stefana Jaracza w Olsztynie, p. Paweł Dobrowolski  dodał, że osoba 

kupująca bilet dokonuje świadomego wyboru. Podkreślił, że informacje o tym, iż spektakl 

dotyczy nadużyć w Kościele, są powszechnie znane – to historie wielokrotnie opisywane            

w mediach, na podstawie których powstały filmy oraz zostały powołane komisje kościelne. 

 

Radna Bożenna Ulewicz dodała, iż obejrzałaby spektakl  np.  Kolacja na 4 ręce zamiast po raz 

kolejny oglądać, czytać przetrawioną wersję  antyklerykalnych narracji nt. kościoła. 

 

Dyrektor dodał, iż tej sztuki w repertuarze nie ma, bardzo możliwe, że zostanie zgłoszona                             

w ramach inicjatyw aktorskich. Dodał, iż  jako kandydat na dyrektora teatru  przedstawił swój  

program komisji składający się z 9 osób, program został jednogłośnie przyjęty.  Kolejno jeszcze 

raz zaprosił na inne spektakle. Dodał, iż musza mieć repertuar dla każdej z tych grup, a nie 

ograniczać  się tutaj i wyłącznie do ortodoksyjnych katolików. Dodał, iż spektakl „Złe 

Wychowanie” nikogo nie obraża.  

 

Radna Bożenna Ulewicz dodała, iż są spektakle, które naruszają sferę czyjegoś komfortu. 

 

Dyrektor dodał, iż niektórych, ale o tym informują. Jako przykład podał spektakl „Seks miłość 

i podatki”, ale niektórzy widzowie chcą mieć takie spektakle. Powinni mieć spektakle dla 

każdej grupy społecznej, a nie ograniczać się do ortodoksyjnych katolików. 

Radny  Wojciech Cybulski dodał, iż nie musza się ograniczać do ortodoksyjnych katolików, 

wystarczy tych ortodoksyjnych katolików nie obrażać. 

 

Dyrektor powiedział, iż nikt nikogo nie obraża. 

 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, iż  nie zabierała głosu w tej sprawie, ponieważ  nie 

oglądała tego spektaklu. Zwróciła się z pytaniem czy panowie radni  którzy zabierali głos, 

oglądali spektakl. Podsumowując dodała, iż nikt nie ma zamiaru nikogo obrażać. Dodała,  

iż wszyscy jesteśmy ludźmi, każdy ma różną wrażliwość. To jest oczywiście jej  zdanie. 
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Przewodnicząca komisji podkreśliła, że każdy z nas ( radnych) ma prawo wyboru  

i decydowania o swoim udziale w wydarzeniach, które mogą być zgodne lub niezgodne z jego 

przekonaniami. Zaznaczyła, że jeśli coś nie jest zgodne z jej wartościami, po prostu w tym nie 

uczestniczy, ale nie zabrania innym tego robić. Porównała to do wolności wyznania, 

podkreślając, że szanuje prawo każdego do własnych decyzji – zarówno w kwestiach kultury, 

jak i religii. Podkreśliła, iż repertuar, który  dyrektor  przedstawił, jest różnorodny, 

innowacyjny, a być może w następującym  repertuarze znajdzie się coś więcej. 

 

Radna Bożenna Ulewicz podkreśliła, że decyzja o organizacji konkretnego spektaklu powinna 

być indywidualna, jednakże w kontekście instytucji o statusie narodowym, takich jak Teatr im. 

Stefana Jaracza w Olsztynie, finansowanych w 50% ze środków Ministerstwa Kultury, należy 

szczególnie starannie przygotować ofertę programową. Zaznaczyła, że środki te pochodzą                      

z podatków obywateli, dlatego warto zastanowić się nad ich przeznaczeniem. Radna wyraziła 

swoje preferencje dotyczące kultury. Dodała, że osobiście częściej wybiera filharmonię niż 

teatru. Ponieważ filharmonia niczym nie obrazi, a teatr owszem. Podkreśliła jednak, że ważne 

jest, aby oferta kulturalna była odpowiednia i nie służyła jedynie zaspokajaniu chwilowych 

trendów, lecz miała na celu inspirowanie społeczeństwa do refleksji i poszerzania horyzontów. 

 

Dyrektor stwierdził, iż nie jest w jego naturze, żeby kogokolwiek obrażać i u komuś 

umniejszać. Natomiast  nie oznacza to, że pewnych tematów w ogóle nie dotykać, ponieważ 

one są dla innych bardzo wrażliwe. Są tematy drażliwe, ale rolą teatru, sztuki jest właśnie 

poruszanie tych tematów i ożywianie ich.  Rozmawia  z twórcami, którzy mają duży dorobek 

artystyczny, są doceniani w Polsce za granicą i  reprezentują jakąś myśl, która stoi za tym co 

robią. 

 

Członek Zarządu, a zarazem członek komisji, p. Maria Bąkowska, podziękowała dyrektorowi 

teatru za przygotowanie repertuaru, stworzenie wyjątkowej atmosfery oraz pozytywne zmiany, 

jakie zaszły w teatrze. Wyraziła wdzięczność za możliwość uczestnictwa w Międzynarodowym 

Dniu Teatru i doceniła zaangażowanie dyrektora oraz jego współpracowników. Podkreśliła 

również, że jako osoba wierząca nie poczuła się urażona żadnymi działaniami artystycznymi 

teatru, dostrzegając w nich wyraz artystycznej wizji. 

 

Radny  Wojciech Cybulski odnosząc się do rozległości województwa i swojego miejsca 

zamieszkania w Ełku, zapytał, czy teatr rozważa możliwość wystawienia spektaklu 

wyjazdowego – np. raz w sezonie – właśnie w Ełku. 

 

Dyrektor przypomniał, iż we wrześniu byli w Ełku ze spektaklem „Wszystko na darmo”   

z cyklu Teatr Jaracza w  Zabytkach Warmii i Mazur.   

 

Radny Wojciech Cybulski zaproponował przygotowanie spektaklu wyjazdowego                                    

raz w sezonie, zauważając, że nie wszyscy mają możliwość dojazdu do Olsztyna – zarówno ze 

względu na czas, jak i koszty – dlatego warto, aby instytucja publiczna wychodziła naprzeciw 

mieszkańcom regionu. 

 

Dyrektor  zaznaczył, że instytucja już realizuje wyjazdowe spektakle — w tym miesiącu zagrali 

m.in. w Barczewie. Kolejno  zapewnił, że współpraca z Ełkiem już się rozpoczęła i będzie 

kontynuowana. Podkreślił, że teatr stara się grać w różnych miejscowościach, ale wyjazdy 

wiążą się z większymi kosztami – m.in. transportem, dietami i budową scenografii – dlatego 

wymagają współpracy z lokalnymi partnerami oraz dodatkowego finansowania  z projektów. 

 

Radny Wojciech Cybulski dodał, iż warto pomyśleć o mieszkańcach całego województwa,                        

a nie tylko Olsztyna. 
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Przewodnicząca Komisji podziękowała dyrektorowi za przedstawienie informacji. 

 

4. Zaopiniowanie materiałów na XII sesję Sejmiku: 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie udzielenia Gminie Kozłowo 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie doposażenia 

Szkoły Podstawowej im. ks. Jana Twardowskiego  w Szkotowie. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Okińska poinformowała, iż gmina 

Kozłowo zwróciła się o pomoc w wysokości 14 194,00 zł z przeznaczeniem na doposażenie 

Szkoły Podstawowej im. ks. Jana Twardowskiego  w Szkotowie na zakup projektora 

multimedialnego wraz z monitorem interaktywnym. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji  zarządziła głosowanie nad ww. 

projektem  uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 

Członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

                                                                                 Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 1 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie udzielenia Gminie Iława pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań  

w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Iława. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Okińska poinformowała, iż udziela się 

Gmine Iława pomocy finansowej w kwocie 15 000,00 zł  Środki zostały przeznaczone  

na organizację 19. Festiwalu nad Jeziorakiem Siemiany 2025 . 

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji  zarządziła głosowanie nad ww. 

projektem  uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 

Członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

                                                                                 Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 2 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej 

Iława pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 

roku działań w zakresie kultury realizowanych przez Iławskie Centrum 

Kultury. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska wyjaśniłaś, iż   proponowana 

kwota dofinansowania wynosi 25 000, 00 zł. Środki zostaną przeznaczone na organizację 

Międzynarodowego Festiwalu Jazzu Tradycyjnego Old Jazz Meeting „Złota Tarka”. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji  zarządziła głosowanie nad 

 ww. projektem  uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało  

8 Członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

                                                                                  Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 3 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Ryn pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań              

w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Ryn. 



9 

 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska wyjaśniłaś, iż    proponowana 

kwota dofinansowania  wynosi 15 000,00 zł. Środki zostaną przeznaczone na organizację 

Festiwalu Kultury Średniowiecza „Masuria”.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad ww. projektem  

uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

                                                                               Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 4 

 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Orzysz pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w 

zakresie kultury realizowanych przez Muzeum Wojska, Wojskowości i Ziemi 

Orzyskiej  w Orzyszu. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska  poinformowała, iż 

proponowana kwota dofinansowania  wynosi 35 000,00 zł. Środki zostaną przeznaczone na 

organizację pikniku historycznego „Podróż do dawnego Orzysza” następnie wymieniła 

pozostałe wydarzenia.  

 

Radna Bożenna Ulewicz zapytała, czy w ubiegłym roku kwota dofinansowania nie była 

mniejsza. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji wyjaśniła, iż dofinansowanie ubiegłoroczne było 

wyższe i wynosiło 60 000,00 zł.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad ww. projektem  

uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

                                                               Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 5 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Stawiguda 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku 

działań w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Stawiguda. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska  poinformowała,  

iż proponowana kwota dofinansowania  wynosi 30 000 zł. i zostanie przeznaczona na 

organizacje wydarzenia „FEELHARMONIA nad Jeziorem”. 

  
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad ww. projektem  

uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

                                                              Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 6  

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Sorkwity 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku 

działań w zakresie kultury realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury                     

w Sorkwitach. 
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Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska  poinformowała,  

iż proponowana kwota dofinansowania  wynosi 10 000,00 zł. i zostanie przeznaczona na 

organizację Festiwalu Kultury Mazurskiej. 

  
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad ww. projektem  

uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

                                                              Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 7 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej 

Lidzbark Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie kultury realizowanych przez 

Lidzbarski Dom Kultury. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska  poinformowała,  

iż proponowana kwota dofinansowania  wynosi 30 000,00 zł. i zostanie przeznaczona na 

organizację 46. Lidzbarskich Wieczorów Humoru i Satyry. 

  

Radna Bożenna Ulewicz stwierdziła, iż jest  to impreza komercyjna, biletowana, czy ją należy 

dofinansowywać.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad ww. projektem  

uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

                                                               Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 8 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Pisz pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań  

w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Pisz. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska  poinformowała,  

iż proponowana kwota dofinansowania  wynosi 30 000,00 zł. i zostanie przeznaczona na 

organizację 380-lecia nadania miastu Pisz praw miejskich. Kolejno wymieniła wydarzenia 

towarzyszące. 

  
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad ww. projektem  

uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

                                                              Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 9 

 

  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miastu 

Mrągowo pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 

2025 roku działań w zakresie kultury realizowanych przez Mrągowskie 

Centrum Kultury. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska  poinformowała,  

iż proponowana kwota dofinansowania wynosi 20 000,00 zł. i będzie dotyczyła zadania 

realizowanego przez Mrągowskie Centrum Kultury, tj. Organizację Pikniku Country Mrągowo. 
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W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad ww. projektem  

uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

                                                            Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 10 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie udzielenia Gminie Gołdap 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku 

działań w zakresie kultury realizowanych przez Dom Kultury w Gołdapi. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska poinformowała,  

iż proponowana kwota dofinansowania  wynosi 20 000,00 zł. i będzie dotyczyła organizacji  

II edycji festiwalu jazzowego pn. „Odetchnij  Jazzem w Gołdapi” 

  
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad ww. projektem  

uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

                                                            Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 11 

 

 Zaakceptowanie projektu uchwały  w sprawie udzielenia Gminie Miasta 

Braniewa pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie  

w 2025 roku działań w zakresie kultury realizowanych przez Gminę Miasta 

Braniewa. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska  poinformowała,  

iż proponowana kwota dofinansowania  wynosi 100 000,00 zł. Pomoc finansowa będzie 

dotyczyła zabezpieczenia technicznego tj. zadaszenia oraz nagłośnienia sceny, która będzie 

centralnym miejscem wydarzenia - beatyfikacji piętnastu Sióstr Męczennic II Wojny 

Światowej ze Zgromadzenia Sióstr Świętej Katarzyny Aleksandryjskiej. Wydarzenie 

upamiętnia męczeństwo sióstr zakonnych, które swoją postawą i oddaniem w czasie II wojny 

światowej zapisały się w historii Warmii i Mazur.  

  
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad ww. projektem  

uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

                                                                      

                                                             Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 12 

 

 

 

5. Informacja na temat planowanych inicjatyw związanych z obchodami 500 – lecia 

Hołdu Pruskiego na terenie województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Berenika Oklińska  przedstawiła krótką 

informację dotycząca planowanych inicjatyw związanych z obchodami 500 – lecia Hołdu 

Pruskiego na terenie województwa Warmińsko-Mazurskiego. Dodała, iż materiał w formie 

pisemnej otrzymali członkowie komisji. Następnie został zaprezentowany film dotyczący ww. 

wydarzenia, który był prezentowany podczas konferencji 10.04.2025 r.  
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6. Sprawy różne.  

 

Spraw różnych nie było. 

 

7. Przyjęcie protokołu nr 7/2025 z 19 marca 2025 r. oraz protokołu nr 8/2025                                         

z  25 marca 2025 r. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są uwagi do Protokołu nr 7/2025                                                             

19.03. 2025  r., ponieważ nie było  uwag, zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu.                           

Za  przyjęciem protokołu głosowało – 8 Członków Komisji, przeciw - 0,  wstrzymało się – 0.  

 

Kolejno Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad kolejnym protokołem nr 8/2025                       

z dnia 25 marca 2025 r. Za  przyjęciem protokołu głosowało – 8 Członków Komisji, przeciw                 

- 0,  wstrzymało się – 0. 

 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim 

uczestnikom za sprawny przebieg posiedzenia i je zakończyła. 

 

 

 

          Przewodnicząca Komisji 

  

 

            /-/ Magdalena Hoffleit 

Protokołowała 

 

Mirosława Baran-Styczyszyn 
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Załącznik Nr 1 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

 

Uchwała Nr 9/22/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Kozłowo pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na dofinansowanie doposażenia Szkoły Podstawowej im. ks. Jana 

Twardowskiego   w Szkotowie. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                       Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 2 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

 

Uchwała Nr 9/23/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Iława pomocy finansowej                            

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Gminę Iława. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                         Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 3 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

 

Uchwała Nr 9/24/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Miejskiej Iława pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie 

kultury realizowanych przez Iławskie Centrum Kultury. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                        Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 4 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

Uchwała Nr 9/25/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Ryn pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Gminę Ryn. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                         Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 5 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

 

Uchwała Nr 9/26/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Orzysz pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Muzeum Wojska, Wojskowości i Ziemi Orzyskiej                                                         

w Orzyszu. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                         Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 6 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

Uchwała Nr 9/27/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w udzielenia Gminie Stawiguda pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie kultury realizowanych 

przez Gminę Stawiguda. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                        Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 7 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

 

Uchwała Nr 9/28/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Sorkwity pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury w Sorkwitach. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 8 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

 

Uchwała Nr 9/29/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w 

zakresie kultury realizowanych przez Lidzbarski Dom Kultury. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                        Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 9 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

 

Uchwała Nr 9/30/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Pisz pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Gminę Pisz. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                       Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 10 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

 

 

Uchwała Nr 9/31/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Miastu Mrągowo pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie 

kultury realizowanych przez Mrągowskie Centrum Kultury. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                       Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 11 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

 

Uchwała Nr 9/32/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Gołdap pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na dofinansowanie  w 2025 roku działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Dom Kultury w Gołdapi. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                       Magdalena Hoffleit  
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Załącznik Nr 12 

do Protokołu Nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji 

Kultury i Edukacji  

23.04.2025 r 

 

 

Uchwała Nr 9/33/25 

Komisji Kultury i Edukacji  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 23 kwietnia  2025 r. 

 

opiniująca projekt uchwały w sprawie  udzielenia Gminie Miasta Braniewa pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 roku działań w zakresie 

kultury realizowanych przez Gminę Miasta Braniewa. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Komisja Kultury i Edukacji  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                        Magdalena Hoffleit  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


